

Company description

Über INTRASOFT

Die INTRASOFT AG ist eine Schweizer Software-Dienstleisterin mit Sitz in Hünenberg (Schweiz). Mit ihrem Flaggschiffprodukt PQFORCE unterstützt sie zahlreiche Schweizer Unternehmen und multinationale Konzerne im Projekt-, Portfolio- und Ressourcenmanagement. INTRASOFT zählt Großorganisationen wie die Schweizerische Post, Georg Fischer, die Kantonspolizei Zürich oder das Stadtspital Zürich zu ihren Kunden. Weitere Informationen finden Sie unter www.pqforce.com.

Unsere Mission ist es, Kundenorganisationen mit einer Cloud-Lösung rasch zu befähigen, sich im Projektgeschäft vom Top-Management bis zur operativen Ebene bestmöglich und in Echtzeit zu organisieren - sowohl strategisch als auch im Tagesgeschäft - und damit die unternehmensweiten Personalressourcen optimal einzusetzen.

About INTRASOFT

INTRASOFT AG is a Swiss software service provider based in Hünenberg (Switzerland). With its flagship product PQFORCE, it supports numerous Swiss companies and multinationals in project, portfolio and resources management. INTRASOFT counts large organizations such as the Swiss Post, Georg Fischer, the Zurich Cantonal Police and the Zurich City Hospital among its customers. For more information, please visit www.pqforce.com/en.

Our mission is to rapidly enable customer organizations with a cloud solution to organize themselves in the best possible way and in real time in project business from top management to the operational level - both strategically and in day-to-day business - and thus to make optimal use of company-wide human resources.

CONTACT | KONTAKT

Giada Passerini

press@pqforce.com